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Verslag
Overleg : Extra Algemene Ledenvergadering 

Datum en tijd : 12 januari 2024, 19.00 – 20.15 uur 

Locatie : Zwembad het Slagman 

Van : Wouter Groothedde 

Deelnemers : Bestuur: Herbert Wormeester, Jillis Kors, 

 Wouter Groothedde (Notulist) 

  Leden: Pim, E.W. Ertmann, Anita de Vos, Cora Salm, aanvoerder 
heren2, Patrick Lode, Jolanda, Eveline v/d Berg, Wybe Slot, Timocin 
Kors, Jan Brinkers, Karin Lablans, Sander Heesterbeek, Jolanda van 
Doeselaar  

Afwezig : Tom Veldhuizen (ziek), Mark Scholing, Paul v/d Berg, Ellen Zinger 
  

  1 Opening 

Herbert opent de vergadering om 19.05 uur 

2 Verslag ALV 12 september 2023 

- Eric (van E.W.) is met een C. 

- Verder geen opmerkingen, daarmee goedgekeurd. 

3 Afronding Kascommissie 2021-2022-2023 

- Afronden vorige financiële stuk nog niet mogelijk; 
E.W. geeft aan dat Jillis de financiële situatie weer inzichtelijk heeft 
gekregen, maar dat de jaarrekeningen van 2021, 2022 en 2023 nog niet 
voor liggen. Het loopt beter, en het ziet er ook een stuk beter uit, zie ook 
begroting 2024. Kascommissie wacht dus nog op de stukken voor 
officiële afronding. 

- Jillis geeft aan dat hij inmiddels bij de bank kan en de verenigingszaken 
zijn op orde (KvK, UBO), maar dat dit langer geduurd heeft dan 
verwacht. Hierdoor zijn de stukken nog niet beschikbaar over afgelopen 
jaren. Jillis heeft zicht gefocust op het verkrijgen van overzicht en 
daarmee een begroting voor 2024 kunnen opstellen, zie volgende 
agendapunt. 

4 Begroting 2024 

- Zie voor meer details de slides van de presentie: 

- We hebben afgelopen jaar toch nog positief kunnen afsluiten. We 
hebben ongeveer 15k€ weten terug te vinden (en halen) in de 
achterstallige administratie, maar ook met behulp van acties en reductie 
van de badhuur-uren (en daarmee kosten). 

- Plan is strak te handelen vanaf nu, zodat het inzichtelijk blijft en de 
vereniging weer financieel gezond kan worden.  

Begroting is gepresenteerd voor 2024 door Jillis, enkele punten hieronder 
met wat extra uitleg: 
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- Twee typen wedstrijdkosten, wedstrijdzwemmen (KNZB-licenties, 
startkaart, badhuur voor tijdens de wedstrijd, aanvraagkosten 
zwemwedstrijden) en waterpolowedstrijdkosten (KNZB-licenties, team 
inschrijvingen, badhuur) 

- Bijdrage leden KNZB bestaat uit lidmaatschapkosten per lid en 
startkaart. Deze kosten zijn door indexatie van de bond hoger geworden 
en zullen nu ook als zodanig doorbelast worden, dit is vooralsnog niet 
gedaan. 

- Er loopt op dit moment een boscrawl cursus, deze deelnemers moeten 
ook bondslid worden, o.a. i.v.m. de verzekering die daaronder valt. 

- Cora vraagt: Is er een afspraak dat we als vrijwilliger geen kosten 
declareren?  

o Nee, dat is niet het geval. 

o Jillis: Geef het alsjeblieft aan als we kosten kunnen verwachten, 
zodat we hier op kunnen begroten. Kosten die vrijwilligers maken 
moeten we als club dragen en het is niet de bedoeling dat die 
door de vrijwilliger (die zijn tijd al beschikbaar stelt) gedragen 
wordt. 

- Pim: komen kosten van het bad terug als we het bad niet kunnen 
gebruiken, zoals met slechte watercondities?  

o Herbert, zeker, dat wordt verrekend, dit gaat om ongeveer €1000 
in het afgelopen jaar. 

- Acties; bedoeling dat we een aantal kleine acties opzetten, die helpen 
om de club te ondersteunen. Makkelijkste acties zijn bijvoorbeeld 
vrijwilligers leveren voor de Enschede Marathon, maar ook 

o Coörporatiefond Rabobank zou ook op deze lijst kunnen. 

o Vriendenloterij zou hier ook bij kunnen (€6/lot) 

o Carwash actie 

o Grote Clubactie groot succes! Vrijwilligers (Karin) geven aan dat 
dit relatief weinig moeite koste. Van groot belang om hierbij vroeg 
langs de deuren te gaan zodat je de eerste bent die langskomt. 

o Hoofdboodschap is hierbij wel: Jullie zijn de leden! Het bestuur 
zou dienstbaar moeten zijn voor de leden, zodat de leden dat 
kunnen organiseren en oppakken. Jillis is voor de financiële 
acties de contactpersoon. 

Aandachtspunten (toevoegingen aan de vereniging maar wel kwetsbaar): 

- Sponsoring: Sven ligt toe: Sponsoropzet is gemaakt, bestaat uit een 3-
tal van opties/pakketten. 23 januari is dit gepland definitief te worden en 
daarna wordt dit gedeeld met de leden en dan kunnen de leden leads 
aandragen. Email-adres: sponsor@ezc-online.nl. Dit staat of valt wel met 
de bijdrage van de werving van sponsoren door de leden. 
Sander-Sven-Vera-Jillis) 

- Sleutelbeheer: Dit verdwijnt als inkomstenpost bij het nieuwe bad, dus 
we moeten hier langzamerhand rekening mee gaan houden. 
Potentieel komt er een mogelijkheid om iets met de kantine in het 
nieuwe zwembad te doen, maar daar is nu nog niets over bekent. 

Sowieso is sleutelbeheer een zeer onzekere post, want we hebben heel 
veel meldingen over slechte schoonmaak, maar ook zelfs van glas en 

mailto:sponsor@ezc-online.nl
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kroonkurken in het bad. Dit kan echt niet en hierdoor raken we onze 
sleutelbeheertaak kwijt. Zeker in december was dit heel erg! Geen glas 
dus in het bad. We kunnen die 12.000€ die dit ons oplevert niet missen, 
en zeker niet op dit moment! We kunnen dit toch ook niet maken naar 
onze leden toe; zeker als de jeugd/kinderen een paar duizend euro 
ophalen met de clubacties, dat de volwassen leden niet thuis geven en 
de club financieel de nek omdraait. 
Dus; ook als er maar één wedstrijd of training is, toch schoonmaken! 
Zondagochtend bijvoorbeeld is hier de triatlon vereniging met Sportaal 
als BHV, die zien dus dat er zaterdagmiddag niet is schoongemaakt. We 
zijn dus niet de enige gebruikers van het bad.  
Spreek elkaar hier ook op aan, zodat we samen kunnen zorgen dat dit 
beter verloopt.  

- Anita: Sleutelbeheer heeft ook kosten, zitten die in de begroting? Zelfde 
voor de vertrouwenscontactpersoon?  

o Herbert: dit zit typisch bij vrijwilligerskosten, maar er zijn ook 
subsidies mogelijk om deze kosten terug te krijgen.  

- Kiosk (Karin) is fijn opgepakt. We zien dat de kiosk een bijdrage levert 

Zou wel fijn zijn als er vrijwilligers tijdens de waterpolowedstijden kunnen 
komen om de kiosk te bemannen. Zou bijvoorbeeld als taak naast de 
tafel & officials kunnen komen.  

o Karin geeft wel aan dat ze het lastig vindt om de contacten te 
leggen.  

o Herbert geeft aan dat dit misschien wel via de sportlink app zou 
kunnen lopen en zal hier naar kijken. 

5 Verduurzaming Kledingfonds 

Kledingfonds uitleg gegeven door Wouter: 

- We zijn nu 5 jaar bezig met het kledingfonds en we zijn eigenlijk niet 
tevreden met de praktische uitvoerbaarheid van het huidige systeem:  
we zien lange levertijden bij bestellingen en veel administratieve 
rompslomp. Dit is niet fijn voor de (nieuwe) leden die op de kleding 
wachten en ook niet voor de vrijwilligers.  
Daarnaast bestelt niet iedereen een shirt, waardoor we tijdens 
wedstrijden geen eenheid uitstralen als club. 

- Daarom willen we het kledingfonds transformeren naar een duurzamere 
oplossing die tevens alle leden sneller en makkelijker bedient. Concreet 
komt dit neer op: 

o Stop bijdrage aan kledingfonds per januari 2024, €1 afdracht gaat 
van de contributie af. 

o EZC gaat zelf een voorraad aanleggen, zodat Kim nieuwe leden, 
maar ook iedereen die bijvoorbeeld uit zijn shirt groeit, een 
passend shirt kan leveren op zeer korte termijn. 

o Leden hoeven hiervoor dus niet meer zelf een bestelling op de 
website te plaatsen. Stem je maat af met Kim en zij zorgt voor 
kleding.  

- Nieuwe leden die voor het eerst een startkaart aanvragen betalen naast 
de startkaart een bijdrage voor het shirt aan de vereniging (in plaats van 
dat zij zelf de kleding moeten bestellen via de website).  

- Daarnaast faciliteert Kim ongeveer elk kwartaal een ruil mogelijkheid 
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voor kinderen die uit hun shirt groeien. 

- Tevens is er de mogelijkheid om versleten shirts te ruilen, al zien we op 
dit moment nog weinig slijtage.  

- Als je stopt (lid af) dan doneer je het kledingstuk aan de club. 

- Dit systeem garandeert dat al onze leden in verenigingskleding naar 
wedstrijden kunnen blijven gaan. Op de lange termijn kunnen we dit (het 
vervangen van kleding) in stand proberen te houden met wat sponsoring 
(dit is namelijk een redelijk goed verkoopbaar sponsor item) 

 

6 Rondvraag/sluiting 

- We zoeken een vertrouwenscontactpersoon? Wetgeving is veranderd, 
waardoor je als trainer/coach/bestuur geen vertrouwenscontactpersoon 
meer mag zijn.  

o We zullen hier dit jaar een oproep voor uitsturen. 

- Patrick Lode: Maak me echt zorgen over het sleutelbeheer, kunnen we 
hier regelmatig wat berichten voor rondgestuurd worden?   

o Hier kunnen we wel naar kijken. 

- Kan de sponsoring in het nieuwe bad ook doorgevoerd worden?  

o Ja; dat is wel de opzet, bijvoorbeeld doormiddel van mobiele 
sponsoruitingen. 

 

 

 

Actielijst ALV 2024: 

1. Aanleveren van de jaarrekeningen van 2021, 2022 en 2023 aan de 
kascommissie ter goedkeuring en decharge (Jillis) 

2. Kijk naar systeem waarbij ouders / vrijwilligers zich kunnen aanmelden voor de 
kioskdienst bij een wedstrijd (Herbert) 

3. Stuur oproep uit voor een nieuw vertrouwenscontactpersoon (bestuur) 
4. Stuur regelmatig berichten uit over het sleutelbeheer / badschoonmaak etc. 

om ervoor te zorgen dat het belang hiervan duidelijk blijft (bestuur) 

 


